
Zpráva o činnosti odborné rady civilní ochrany a ochrany obyvatel od 

posledního sněmu zástupců sboru dobrovolných hasičů okresu Plzeň-sever. 

 

 

 

Vážení kolegové hasiči, 

odborná rada civilní ochrany a ochrany obyvatel si dala do plánu práce náročné úkoly, které 

se jí bohužel nepodařili všechny splnit. Přes to všechno naše snaha nepřišla vniveč.  

 Podařilo se nám za pomoci nově přijatých členů do našeho kolektivu a to Ondry Holečka, Jany 

Češkové a Michala Češky proškolit 253 členů SDH a ostatních občanů na poskytování první pomoci při 

dopravních nehodách a ostatních úrazech.       

  Chápu, že činnost dobrovolných hasičů se soustředí hlavně na likvidaci požárů a výchovu 

mladé generace. Přes to všechno si myslím, že činnost dobrovolných hasičů by se měla rovněž 

zaměřit na poskytování pomoci občanům při živelných pohromách. Jedná se hlavně o JPO ,,PETKY” 

atd..            

 Bohužel pouze z pěti sborů na okrese Plzeň-sever se projevil zájem o naši činnost. Přes to 

všechno nehážeme flintu do žita a věříme, že se nám podaří vzbudit zájem o práci v civilní ochraně. 

V dnešní náročné době je složité uvolnit dané členy JPO na semináře a školení v rámci odborné rady. 

Svoji činnost chceme přesunout mezi mladé hasiče a ostatní občany.    

  Byli bychom rádi, kdyby se nám podařilo zlepšit spolupráci s obecními úřady, kde vidíme 

hlavní těžiště naší práce. Z ústředí nám byly poskytnuty materiály, které naznačují hlavní náplň naší 

práce, což kvitujeme z povděkem, ovšem skutečnost je úplně jiná. Nemá smysl se dále rozšiřovat o 

úspěších a neúspěších naší činnosti a brečet nad rozlitým mlékem, ale je třeba zapojit své síly do 

činnosti odborné rady.          

 V závěru mé krátké zprávy děkuji všem, kterým není lhostejný osud našich občanů v případě 

živelných pohrom a jiných událostí.  

 

S pozdravem  

 

Vedoucí odborné rady civilních ochrany a ochrany obyvatel 

Miroslav Plaščiak 


